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§ 1 Information om modellområdesprojektet 

Ärendebeskrivning 
Barn- och ungdomsombud Jenny Alvolin informerar om modellprojektet för psykisk 
hälsa bland barn och unga.  

I kommunens och landstingets intentioner i de gemensamma utgångspunkter som 
Jenny Alvolin arbetar utifrån är ett definierat problemområde psykisk ohälsa. För att få 
hjälp i det arbetet har man deltagit i projektet ”Modellområden för att koordinera och 
synkronisera utvecklingsarbetet kring barn och ungdomars psykiska hälsa och förbättra 
tillgängligheten till insatser mot psykisk ohälsa” som är ett utvecklingsarbete inom 
Sveriges Kommuner och Landsting, SKL. Projektet har pågått i tre år och man har 
arbetat med att ta fram en praktiskt fungerande modell för arbets- och 
samverkansmetoder. Det handlar till exempel om samverkan mellan skola, socialtjänst 
och sjukvård som tillsammans ska ge rätt hjälp på rätt nivå. Projektet har omfattat barn 
och ungdomar mellan 0 och 18 år.  

Modellområden har funnits inom 14 olika områden i landet. Hudiksvalls kommun 
tillsammans med landstinget är enda modellområdet inom Gävleborgs län. Vid en 
konferens i Stockholm 19 januari 2012 presenterades slutrapporten för 
Modellområdesprojektet.  

Verksamhetschef Annika Gabrielsson informerar om att kommunen och landstinget 
har gjort en ny ansökan till SKL om att delta i ett nytt utvecklingsprojekt för barn och 
ungas psykiska hälsa. Hudiksvall har tillsammans med 13 andra områden i landet blivit 
utvald att delta i projektet på intensiv nivå. Temat för projektet är utveckling av 
gemensamma styrsystem. Det måste finnas en tydlig ledning och styrning i arbete och 
berörda politiker behöver engagera sig i det nya projektet. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 2 Uppdrag från kommunstyrelsen 

Dnr 2011-462-042 

Ärendebeskrivning 
I samband med att kommunstyrelsen 10 november 2011 behandlade budget inför 
2012 beslutade de även om uppdrag för förvaltningarna. Uppdragen till lärande- och 
kulturnämnden är:  

1 Lärande- och kulturnämnden ska i samverkan med tekniska nämnden redovisa ett 
förslag på hur man kan effektivisera lokalutnyttjandet med beaktande av de 
demografiska förändringarna i syfte att minska kostnaderna och garantera de 
kvalitetskrav som anges i de nya skolreformerna. 

2 Läroverket bibehålls som grundskola men kompletteras med kulturskolans 
verksamhet så att dess nuvarande lokaler kan lämnas. Lärande- och 
kulturnämnden i samverkan med tekniska nämnden ges i uppdrag att redovisa 
minst två alternativa kostnadsnivåer för renovering/ombyggnad av fastigheten. 

3 Centrum för utveckling och lärande, Cul, samt delar av gymnasiesärskolan 
lokaliseras till Bromangymnasiet. Lärande- och kulturnämnden i samverkan med 
tekniska nämnden ges i uppdrag att redovisa investeringskostnaderna för en sådan 
förändring och driftsmässiga konsekvenser såväl ekonomiskt som 
verksamhetsmässigt. 

När det gäller uppdrag 1 så kommer fokus inledningsvis att ligga på översynen av 7-9 
skolorna. Arbetet med uppdrag 2, Läroverket och kulturskolan, startar omgående och 
politisk referensgrupp är lärande- och kulturnämndens arbetsutskott. Ett förslag 
kommer att presenteras för arbetsutskottet 2 april 2012. Uppdrag 3 kommer 
inledningsvis att handla om vilket program- och inriktningsutbud som 
Bromangymnasiet ska erbjuda inför läsåret 2012/2013. Ett förslag kommer att 
presenteras för arbetsutskottet 2 april 2012.  

____ 
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§ 3 Översyn av grundskolans 7-9 skolor 

Dnr 2011-433-611 

Ärendebeskrivning 
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 22 september 2011, § 18, fick 
förvaltningen i uppdrag att genomföra en översyn av förutsättningarna för 
grundskolans 7-9 skolor utifrån elevunderlag och konsekvenser av aktuella 
skolreformer. En översyn har genomförts och resultatet redovisades för lärande- och 
kulturnämnden 16 december 2011. 

Förslaget till förändring innebär att eleverna i årskurs 7-9 från Enångers skola inryms i 
Iggesunds skola. Eleverna i årskurs 7-9 från Näsvikens skola erbjuds plats på Östra 
skolan, Läroverket eller Ede skola. Eleverna i årskurs 7-9 från Lunds skola erbjuds 
plats på Östra skolan och Läroverket. Förändringen är tänkt att ske från höstterminen 
2012. Tanken är att när omstruktureringen är genomförd kommer årskurs 7-9 att 
finnas vid fyra enheter: Ede, Iggesund, Läroverket och Östra skolan.  

Förvaltningsledningen har under januari månad träffat föräldrar och personal på 
Enångers och Näsvikens skolor för att informera om resultatet av utredningen. 
Föräldrarna fick även information om de förändrade kraven i de nya skolreformerna: 
Krav på lärarlegitimation, behörighets-, kvalitets- och resultatkrav. Ett effektivare 
lokalutnyttjande ska bidra till att skolan klarar de krav som de nya skolreformerna 
ställer på skolan. För att säkerställa kvalitén bör en 7-9 skola ha minst tre 
parallellklasser och det innebär 180-225 elever.  

Föräldrar på Lunds skola har inbjudits till en informationsträff den 8 februari klockan 
18:00. På kommunens hemsida kan man få information, lämna synpunkter och ställa 
frågor om förslaget till ny skolstruktur. Enligt tidsplanen ska lärande- och 
kulturnämnden fatta beslut om 7-9 skolorna den 22 mars 2012. 

____ 
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§ 4 Riktlinje för inackorderingsbidrag för elev antagen på 
nationellt godkänd idrottsutbildning 

Dnr 2012-005-623 

Ärendebeskrivning 
Enligt 15 kap. 32 § skollagen ska hemkommunen lämna ekonomiskt stöd till elever i 
en gymnasieskola med offentlig huvudman som behöver inackordering på grund av 
skolgången. Kommunens skyldighet att betala stöd för inackordering beror på under 
vilka förutsättningar eleven blivit mottagen till skolan. Kommunens skyldighet att 
betala inackorderingsbidrag begränsar sig till de elever som är antagna i första hand vid 
andra kommuners gymnasieskolor, fristående skolor och riksrekryterande utbildningar. 
Till riksrekryterande utbildningar hör bland annat ett antal idrottsutbildningar. 

Möjligheterna att kombinera sina gymnasiestudier med en idrottslig satsning erbjuds 
även vid ett antal nationellt godkända idrottsutbildningar, NIU. Dessa utbildningar är 
godkända av både specialidrottsförbund och Skolverket men är inte riksrekryterande. 
Några särskilda bestämmelser som anger att studier på en NIU ger rätt till 
inackorderingsbidrag finns inte. Det är samma regler som gäller för NIU som för övrig 
gymnasieutbildning. Om elever som kommer in på NIU-utbildningar ska beviljas 
inackorderingsbidrag eller inte är något som varje kommun kan besluta om. 

För att ge idrottssatsande ungdomar i Hudiksvall möjlighet att kombinera sina 
gymnasiestudier med en seriös satsning på sin idrott bör de vara berättigade till 
inackorderingsbidrag.  

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att elev folkbokförd i Hudiksvalls kommun som blir antagen till nationellt godkänd 
idrottsutbildning som inte erbjuds inom samverkansområdet ska vara berättigad till 
inackorderingsbidrag. 

____ 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
enligt arbetsutskottets förslag. 

____ 
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§ 5 Ekonomisk rapport 

Ärendebeskrivning 
Ekonom Jennie Svensk informerar om det pågående arbetet med bokslutet för 2011. 
Bokslutet 2011 för lärande- och kulturnämndens verksamhetsområden kommer att ge 
ett överskott. Bokslutet kommer att presenteras för nämnden den 23 februari. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 6 Återrapport om skälet till att elever byter skola 

Ärendebeskrivning 
Vid sammanträde 22 september 2011, § 133, beslutade lärande- och kulturnämnden att 
ge förvaltningen i uppdrag att undersöka vad som är skälet till att elever byter till andra 
skolor. Vid dagens sammanträde redovisar enhetschef Marina Nord-Öberg resultatet 
från undersökningen. Under 2011 har totalt 178 elever bytt skola och 114 av dem har 
bytt till Glada Hudikskolan. Av de 114 eleverna uttrycker 47 stycken att de är 
missnöjda med huvudmannens skolpolitik, 25 stycken att de är missnöjda med den 
egna skolan och 42 stycken att de söker för att de tycker att Glada Hudikskolan är en 
bra skola och att eleven har kompisar som går där. 

28 elever har bytt till Läroverket. De största grupperna kommer från Lunds skola och 
Näsvikens skola. Från Näsviken har även fem elever flyttat till Östra skolan. Som skäl 
anges bland annat större utmaningar på en större skola, att det finns bra lärare där och 
att det finns ett större utbud av kamrater. Få anger att de byter för att de är missnöjda 
med sin tidigare skola. 

Rörligheten mellan kommunala skolor i årskurs 1-6 är liten. Endast fem elever har bytt 
skola och som skäl anges exempelvis missnöje med sin tidigare skola men även att man 
vill dela på syskon och att den andra skolan har ett gott rykte. 22 stycken av eleverna 
har bytt skola på grund av att familjen flyttat inom kommunen eller till en annan 
kommun. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 7 Nämndsplan för lärande- och kulturnämnden 2012 

Dnr 2012-004-100 

Ärendebeskrivning 
Med utgångspunkt från överenskommelsen om generellt åtagande mellan 
kommunfullmäktige och lärande- och kulturnämnden ska det finnas en nämndsplan. 
Planen ska på ett övergripande sätt beskriva hur åtagandena ska genomföras och hur 
nämndens uppföljning ska gå till.  

Vid dagens sammanträde presenterar enhetschef Marina Nord Öberg ett förslag till 
nämndsplan för 2012. Lärande- och kulturnämnden kommer att fortsätta arbetet med 
nämndsplanen. 

____ 
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§ 8 Utredning om att avgiftsbefria kulturskolan 

Dnr 2011-143-008 

Ärendebeskrivning 
Daniel Pettersson (V) föreslog i en motion till kommunfullmäktige att lärande- och 
kulturförvaltningen skulle få i uppdrag att utreda möjligheten att avgiftsbefria 
kulturskolan i Hudiksvalls kommun. Lärande- och kulturnämnden fick möjlighet att 
yttra sig och föreslog kommunfullmäktige att bifalla motionen. Vid sammanträde 20 
juni 2011, § 129 beslutade kommunfullmäktige att uppdra till lärande- och 
kulturförvaltningen att utreda möjligheten att avgiftsbefria kulturskolan i Hudiksvalls 
kommun. 

Fakta och reflexioner kring en avgiftsbefrielse 
Hudiksvalls kulturskolas avgift är lägst i landet med 260 kronor per termin undantaget 
de fyra kulturskolorna i landet som är avgiftsfria. De högsta avgifterna i landet ligger 
på 1500 kronor per termin. Genomsnittlig avgift i landet är cirka 600 kronor per 
termin. I regionen är terminsavgifterna 700 kronor i Gävle, 650 kronor i Sandviken, 
500 i Ljusdal, 350 i Bollnäs, 530 i Söderhamn och 375 i Ovanåker.  

Om Kulturskolan skulle avgiftsbefrias innebär det att ett budgettillskott på cirka  
630 000 kronor behövs för att täcka nuvarande elevavgifter (exklusive hyror av 
instrument). Alternativet är att säga upp 1,5 tjänst vilket skulle försämra möjligheten 
för ungdomar att delta i Kulturskolan. 

Karlstad, Arvidsjaur, Sundsvall, Luleå har avgiftsfrihet/nolltaxa. Erfarenheter från vad 
som är bra och dåligt med nolltaxa är följande: 

• När avgiften slopades märktes ingen skillnad i rekryteringen. Samma elever var 
kvar. Inga nya grupper ansökte. Väntelistor och köer såg ut som tidigare.  

• Arvidsjaur är speciell. Där hade man från början avgiftsfrihet men införde nyligen 
en avgift och de förlorade en del elever. Bland kvarvarande elever och deras 
föräldrar märktes ett ökat engagemang, de var mer ”på” som man uttryckte det.  

• Inom lärarkollegiet vill man framhålla att en avgift har ett starkt symbolvärde på 
två sätt:  
 - För elever/föräldrar: Det man betalar för är mer värt och det är man rädd om.  
 - För lärarna: En avgift på kulturlärarnas tjänster har ett symboliskt värde för 
denna grupp lärare.  
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• I en framtida kulturinfrastruktur i Hudiksvall efter Estrad Ljusdal-modell kommer 
Kulturskolan att samverka med olika studieförbund. Avgiftsnivåerna behöver då 
matchas. Om man inte gör det riskerar man att hamna i en negativ debatt kring 
subventionering i konkurrensfrågan liknande den som uppstod kring före detta 
Folkets Hus´ verksamhet. Nolltaxa fungerar inte bra i en samverkansmodell av 
typ Estrad Hudik. Kulturskolans roll måste i framtiden ses i ett större 
samverkansperspektiv med andra aktörer i enlighet med den kommande 
kommunala kulturplanen. 

• Den konstruktion som kulturskolan kallar Team Play och Team sång för att 
bättre hantera väntelistan och göra det möjligt för flera att få spela bygger helt på 
att det finns en avgift även om den hittills varit låg. Önskvärt vore att höja 
avgiften för att få bättre ekonomi och nå flera elever. Det kan tyckas som en 
paradox att fler kan få spela om avgiften höjs, men i den här konstruktionen 
förhåller det sig så. 

• Ytterligare röster från Kulturskolans lärare: 
- Avgiftsfrihet antas leda till att fler elever upptar en plats av slentrian. 
- När avgiften sänktes märktes det knappt i rekryteringen. 
- Elever fullföljer i högre grad vid högre avgift. 
- En eventuell avgiftsfrihet kräver högre krav och tydligare regler. 
- Man kanske skall ha det som i biblioteket – det kostar inget att börja men att 
sluta. 

Avgiften verkar inte ha någon avgörande betydelse för tillgängligheten. Om man vill nå 
speciella grupper som i dag inte själva söker sig till Kulturskolan behövs i stället 
direktiv om att arbeta aktivt uppsökande. Det räcker inte med att lämna en 
anmälningsblankett. Verksamhetschef Sten Bunne konstaterar avslutningsvis i sin 
utredning att kulturskolan i Hudiksvalls kommun inte ska vara avgiftsbefriad. 

Yrkande 
Lars Berglund (V) föreslår att man ser över följande delar: 

• Kostnad för den nuvarande fakturahanteringen inom Kulturskolan. 

• Modeller för aktivt uppsökande rekrytering till Kulturskolan. 

• Utreda deltagande i Kulturskolan utifrån varje skolenhet. 

• Samarbetsmodeller inom Kulturskolan med grundskola/gymnasieskola. 

• Värdet för marknadsföringen av kulturstaden Glada Hudik om Kulturskolan 
skulle vara avgiftsfri. 
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• Demokrati (delaktighetsdimensionen). 

• Värdet av estetiska lärprocesser för att uppväga skillnaderna i elevernas 
förutsättningar.  

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att den nya kulturarbetsgruppen får i uppdrag att se över ovanstående frågor. 

____ 
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§ 9 Yttrande över motion om att initiera ett projekt om 
årlig teaterbiennal i Hudiksvall 

Dnr 2011-417-008 

Ärendebeskrivning 
Sven-Åke Thoresen (S) har lämnat in en motion till kommunfullmäktige. I motionen 
föreslår han att kommunstyrelsen ska initiera ett projekt som skall leda till att en årlig 
teaterbiennal skapas i Hudiksvall för teatergrupper inom omsorgsverksamheten i 
Sverige. Lärande- och kulturnämnden har fått i uppdrag att lämna ett yttrande senast 
den 1 februari 2012 till kommunstyrelsen. 

Yttrande 
Förslaget om att en årlig teaterbiennal skapas i Hudiksvall för teatergrupper inom 
omsorgsverksamheten i Sverige anser verksamhetschef Sten Bunne är bra och han ser 
två anledningar att stödja förslaget. För det första bör Hudiksvalls kommun ta 
ytterligare initiativ när det gäller hur man förvaltar och utvecklar den goodwill Glada 
Hudikteatern har åstadkommit. En teaterbiennal kan vara en av flera verksamheter 
som förstärker kommunens profil att befrämja innanförskap och lyfta fram människor 
med svag ställning i samhället.  

För det andra ser man i dag hur kulturella evenemang skapar intresse för anordnande 
kommuner och de positiva effekter detta har för handel, hotell och restauranger. En 
teaterbiennal skulle kunna bidra till detta för Hudiksvall. Förslaget bör tas upp i en 
samlad diskussion om vilka olika events och initiativ kommunen bör satsa på för att 
fylla visionen Glada Hudikandan med ett konkret innehåll. Förslaget ligger även i linje 
med den kommande kommunala kulturplanen. Kulturavdelningen kommer att börja 
med att undersöka möjligheten att bidra till detta projekt genom redan inplanerade 
revydagar, barnmusikdagar samt musikdagar för personer med funktionsnedsättning. 

Kulturavdelningen har inga särskilda medel i budget för risktagande eller kostnader för 
en årlig teaterbiennal i Hudiksvall. 

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige besluta att motionen därmed är besvarad. 
____ 
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Yrkande 
Kerstin Rask (S) föreslår att lärande- och kulturnämnden föreslår kommunfullmäktige 
att bifalla motionen. 

Propositionsordning 
Lärande- och kulturnämnden godkänner ordförandens förslag till propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition om bifall antingen till arbetsutskottets förslag att 
motionen är besvarad eller till Kerstin Rasks förslag att bifalla motionen. Ordförande 
finner att lärande- och kulturnämnden bifaller arbetsutskottets förslag varvid votering 
begärs. 

Votering 
Voteringsproposition framställs och godkänns. 

Den som röstar för att motionen är besvarad, röstar JA. 

Den som röstar för att bifalla motionen, röstar NEJ. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs: 

Stefan Bäckström (C), Matts Persson (C), Bibbi Segerbrand (M), Karl-Olof Tunelid 
(M), Ulla Persson (MP), Lone Klitten (MP) och Anders Borgström (FP)) röstar ja.   

Gerd Olsson (S), Björn Forsling (S), Nina Burchardt (S), Per Svensson (S), Kerstin 
Rask (S), Leif Rogell (S), Henrik Persson (S) och Lars Berglund (V) röstar nej. 

Voteringen utfaller med 7 ja-röster och 8 nej-röster vilket innebär att lärande- och 
kulturnämnden har beslutat enligt Kerstin Rasks förslag. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

_____ 
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Sammanträdesdatum  
2012-01-26 

Lärande- och kulturnämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 10 Yttrande över medborgarförslag för integration 

Dnr 2011-418-035 

Ärendebeskrivning 
Jamal Naser, Salem Saleh, Yeabiyo Weldekidan, Isaias Redai, Solomon Berhe och 
Yohannes Afewerki har lämnat ett medborgarförslag till kommunfullmäktige där de 
önskar skapa en mötesplats för integration. Utgångspunkten är att underlätta 
integrationen i samhället genom att invandrare själva är aktiva och bidrar med tid och 
kunnande. Detta skulle enligt förslagsställarna gynna de mest utsatta grupperna. 
Förslagsställarna betonar att invandrarna ska vara en del av samhället och bidra till 
landets utveckling och att de själva har ett ansvar för att integrationen lyckas. För att 
kunna förverkliga sina intentioner önskar de ha en lokal för verksamheten samt 
ekonomiskt bidrag för att täcka kostnader. 

Lärande- och kulturnämnden ska lämna ett yttrande till kommunfullmäktige senast den 
1 februari 2012.  

Rektor Pär Bergroth och verksamhetschef Maria Ström Åslund från Centrum för 
utveckling och lärande samt verksamhetschef Sten Bunne från kulturen har skrivit 
yttranden enligt nedan. 

Yttrande från Centrum för utveckling och lärande, Cul 
Cul arbetar med Svenska för invandrare, övrig vuxenutbildning, 
arbetsmarknadsverksamhet, studie- och yrkesvägledning samt ett antal olika projekt 
och aktiviteter för att ge invandrare och flyktingar förutsättningar att etablera sig i 
landet och integrera sig i samhället. Cul samverkar även med andra verksamheter inom 
kommunen, liksom med andra aktörer som arbetsförmedling, länsstyrelse och 
företrädare för privata och offentliga arbetsgivare. I viss utsträckning sker även 
samverkan med organisationer som är aktiva inom det civila samhället. 

Cul ser en stor potential i medborgarförslaget. Vid en Mötesplats för integration kunde 
flera av de föreslagna aktiviteterna bedrivas i samverkan mellan personal från 
förvaltningen och frivilliga, både med invandrarbakgrund och med svenskt ursprung. 
Mötesplats för integration kunde kanalisera många positiva krafter och skapa kontakter 
och nätverk mellan människor som normalt inte träffas. Där kunde förvaltningens 
verksamheter kompletteras med insatser och frivilligarbete som skulle gynna 
integrationen i kommunen. 



Protokoll 17 (23)

Sammanträdesdatum  
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Lärande- och kulturnämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

Cul har dock inga möjligheter att inom verksamheten tillhanda lokal eller 
medfinansiera verksamheten. 

Yttrande från kulturen 
Förvaltningens kulturverksamhet ser gärna att en sådan här typ av mötesplats kan 
åstadkommas i Kulturhuset Glada Hudik, åtminstone i de utpräglat kulturella delarna. 
En permanent mötesplats där alla eller många av de i förslaget uppräknade 
aktiviteterna kan rymmas är kanske inte realistiskt då en grundidé med Kulturhuset 
Glada Hudik är stor flexibilitet. Flexibiliteten innebär att lokaler ena dagen kan 
användas av en viss målgrupp för ett visst syfte och nästa dag till något helt annat. 
Öppen Scen konceptet är till exempel en utmärkt mötesplats för invandrare och andra. 
Kommunstyrelsen har inte slutgiltigt fattat beslut om vilka aktiviteter som bör eller 
skall rymmas i huset men hänsyn bör tas till förslaget om Mötesplats för integration. 

Från Kulturskolans sida skulle det vara möjligt att starta försöksverksamheter på olika 
sätt. Exempel på sådana kan vara: Drama/musik/dans i samverkan med Cul (SFI) och 
musik- dans- och bildaktiviteter för ungdomar en veckokväll på till exempel Björkberg. 
Gitarrgrupp/band för intresserade ensamkommande flyktingungdomar tillsammans 
med andra ungdomar är ett annat exempel.  

Flera av studieförbunden i Hudiksvalls kommun skulle förmodligen ställa sig positiva 
till kulturella och språkliga aktiviteter riktade till personer med invandrarbakgrund.  

Vissa bidrag för olika verksamheter/evenemang kan sökas från Kultur Hudiksvall. Det 
kan vara punkthändelser eller tidsbegränsade projekt. 

Sammanfattning 
Både kulturen och Cul tycker att idén är bra och önskvärd och de kommer att 
undersöka om det finns en lämplig lokal. Några av de föreslagna kulturella 
aktiviteterna kan rymmas under Öppen Scen och vissa bidrag för olika verksamheter 
eller evenemang kan sökas från kulturavdelningen i Hudiksvall. Förvaltningen har 
dock inga möjligheter att lämna andra bidrag till verksamheten.  

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige besluta att medborgarförslaget därmed är besvarat. 

____ 
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Sammanträdesdatum  
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Lärande- och kulturnämnden 
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sign: 
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   Delges: 

 
 

Yrkande 
Lars Berglund (V) föreslår att lärande- och kulturnämnden föreslår 
kommunfullmäktige att bifalla medborgarförslaget.  

Lars Berglund föreslår också att sammanfattningen bör ha följande lydelse: ”Både 
kulturen och Cul tycker att idén är bra och önskvärd och de kommer att arbeta aktivt 
för att få fram en lämplig lokal. Några av de föreslagna kulturella aktiviteterna kan 
rymmas under Öppen Scen och vissa bidrag för olika verksamheter eller evenemang 
kan sökas från kulturavdelningen i Hudiksvall. Förvaltningen är beredd att ekonomiskt 
stödja ”Mötesplats för integration” och inväntar en mer detaljerad ansökan om 
ekonomiskt stöd.” 

Propositionsordning 
Lärande- och kulturnämnden godkänner ordförandens förslag till propositionsordning. 

Ordföranden ställer proposition om bifall antingen till arbetsutskottets förslag att 
medborgarförslaget är besvarat eller till Lars Berglunds förslag att bifalla 
medborgarförslaget. Ordförande finner att lärande- och kulturnämnden bifaller Lars 
Berglunds förslag. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att föreslå kommunfullmäktige att bifalla medborgarförslaget.  

____ 
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Sammanträdesdatum  
2012-01-26 
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   Delges: 

 
 

§ 11 Överklagningar av beslut att farlig skolväg upphävs 
efter väg 583 

Dnr 2011-365-623 

Ärendebeskrivning 
Vid sammanträde 16 december 2011, § 187, beslutade lärande- och kulturnämnden att 
tidigare beslut om farlig skolväg upphävs vilket innebär att barn på Njutångers och 
Enångers skolor som behöver färdas efter väg 583 eller korsa väg 583 inte skall få 
skolskjuts om avståndet understiger angivna gränser för skolskjuts. Beslutet har 
överklagats av Catrin von Essen och Frederik von Essen samt av Kennet Eneroth.  

Förvaltningens skolskjutsansvarig, Elisabeth Lindqvist, har den 24 januari 2012 
genomfört en ny översyn av skolvägen tillsammans med samrådsgruppen för 
skolvägar. Dessutom har en ny trafikmätning genomförts på påfartsvägen från nya 
E4an till Enånger som visar låg trafikintensitet i samband med skolans start- och 
sluttid. 

Per Svensson (S) anmäler jäv och deltar inte vid handläggning av och beslut i ärendet. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att lärande- och kulturnämndens beslut från 16 december 2011, § 187, står fast att 
farlig skolväg upphävs vilket innebär att barn på Njutångers och Enångers skolor som 
behöver färdas efter väg 583 eller korsa väg 583 inte får skolskjuts om avståndet 
understiger angivna gränser för skolskjuts, samt 

att överklagningarna skickas vidare till förvaltningsrätten i Falun. 

____ 
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§ 12 Frågestund 

Ärendebeskrivning 

Fråga om information om antalet inskrivna barn i förskolan 
Gerd Olsson (S) undrar hur information har lämnats till förskolecheferna om lärande- 
och kulturnämndens beslut att taket för antal inskrivna barn per förskoleavdelning är 
högst 20 barn under 2012. Verksamhetschefen för förskolan, Annika Gabrielsson, 
bjuds in till nämndens sammanträde 23 februari 2012 för att besvara frågan. 

Kulturarbetsgrupp 
En kulturarbetsgrupp bör bildas för att lyfta fram kulturfrågorna inom lärande- och 
kulturnämnden. Kulturarbetsgruppen bör bestå av fem ledamöter, tre från majoriteten 
och två från oppositionen. Kulturarbetsgruppen ska sammanträda fyra gånger per år. 
Ersättning utgår med maximalt tolv timmar per år för förlorad arbetsförtjänst samt 
eventuell reseersättning. Förslaget om bildandet av en kulturarbetsgrupp samt vilka 
ledamöter som ska ingå i gruppen är ett av ärendena vid lärande- och kulturnämndens 
extra sammanträde 7 februari 2012.  

____ 
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§ 13 Förvaltningen informerar 

Ärendebeskrivning 
Lär- och kulturchef Ingela Rauhala informerar om att av länets fyra beviljade 
yrkeshögskoleutbildningar så har Hudiksvall fått två. Det innebär att Hudiksvall och 
Centrum för utveckling och lärande stärker sin nisch inom IT och fibernät genom 
ytterligare en utbildning hösten 2012, Certifierad Virtualiseringsingenjör 440 poäng.  

Den andra utbildningen som beviljats till Hudiksvall är behandlingspedagog med 
inriktning mot KBT och neuropsykiatri 430 poäng.  

____ 
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§ 14 Meddelanden  

Meddelas lärande- och kulturnämnden och läggs till handlingarna. 

  Dnr 

1 Från Kommunfullmäktige:  
Protokollsutdrag 2011-12-19 § 223, 
Handlingsprogram enligt lag om skydd mot olyckor 

2 Från Kommunstyrelsens allmänna utskott: 
Protokollsutdrag 2012-01-17 § 8, 
Tillämpning och förtydligande av ersättningsbestämmelser 
för förtroendevalda 

3 Brev från föräldrar vid Asplundens förskola, avdelning  2011-609-714 
Violen samt svar på brevet från verksamhetschef  
Annika Gabrielsson. 

____ 
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§ 15 Delegeringsbeslut 

Ärendebeskrivning 
Lärande- och kulturnämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 
i vissa ärenden. Dessa beslut rapporteras enligt särskild delegeringsblankett till lärande- 
och kulturnämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller 
fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla beslutanderätt. 

• Beviljad utökad tid inom förskoleverksamhet, 1-8 

• Uppsägning av förskoleplats, 9 

• Uppsägning av skolbarnsomsorg, 10 

• Avgiftsbefrielse för fritidshemsplats, 11 

• Avslag på ansökan om skolskjuts p g a särskilda skäl, 12 

• Anställning av personal inom budgetram, 13-14, 17 

• Anställning av obehörig personal över sex månader som ska bedriva 
undervisning, 15 

• Bedriva ett målinriktat arbete, förebygga och förhindra samt plan mot kränkande 
behandling, 16 

• Förhandling inom kommunens samverkansavtal, 18 

• Beslut att anordna särskild undervisning för skolpliktiga barn, 19 

• Anmäla, utreda och vidta åtgärder mot kränkande behandling, 20 

• Beslut om attesträtt, 21-34 

Lärande- och kulturnämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut 1-
34. Nämnden har möjlighet att vid behov få information om återrapporterade beslut. 

____ 
 


